
DRZAVNI ARHIV U ZAGREBU
Opatiika 29, 10000 ZAGREB

KLASA: 023 -01 I 19 -01 I 04
URBROJ: 251 -23 -09 -19 -02

ZAPISNII(

s 2. sjednice Upravnog vije6a DrZavnog arhiva u Zagrebu, odrLane u uredu ravnatelja 09.
srpnja 2019. godine s podetkom u 10:30 sati

Prisutni ilanovi (Jpravnog vi.ieta: dr. sc. Dinko dutura, mr. sc. Branko Kaleb (predsjednik
Upravnog vije6a), Dijana Cenger, dipl. oec., Dajna Mi5urac, vi5a strudna savjetnica, Ines
Brenko, dipl. knj iZnidarka

Ostali prisutni: Darko Rubdi6, ravnatelj DAZG-a, Danijela Milovac, voditeljica Odjela za
pravne i opie poslove DAZG-a

Dnevni red:

1. Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice

2. Dono5enje programa radaza2020. godinu
3. Dono5enje Pravilnika o nadinu kori5tenja vlastitih prihoda ostvarenih od obavljanja

osnovne i ostale djelatnosti Arhiva
4. Razno

Ad. 1)

Zapisnik s prethodne sjednice je jednoglasno prihva6en.

Ad.2)
mr. sc. Branko Kaleb je izvijestio da su svi dlanovi Upravnog vijeta dobili program rada za

2020. godinu te je pozvao ravnatelja DAZG-a da ukratko obrazloli predloZeni program.
Ravnatelj obrazlale program rada za 2020. te detaljno upoznaje nazolne dlanove s

najznahjn4im todkama. Predsjednik je otvorio diskusiju o iznesenome.
Upravno vijede jednoglasno prihva6a predloZeni program rada.

Ad.3)
mr. sc. Branko Kaleb je pozvao D. Milovac da obrazloZi Pravilnik o nadinu kori5tenja
vlastitih prihoda ostvarenih od obavljanja osnovne i ostale djelatnosti Arhiva. D. Milovac je
obrazloLllanajzna(,ajnije odredbe Pravilnika i upoznala nazo(ne s nadinom kori5tenja vlastitih
prihoda s posebnim osvrtom na isplatu dodatka za uspje5nost na radu (u iznosu do 20%
vlastitih prihoda) te je dodatno obrazloLlla kriterije za ocjenjivanje zaposlenika.
Upravno vijeie je jednoglasno prihvatilo i usvojilo predloZeni Pravilnik.

Ad.4)
Dajna Mi5urac je napomenula da je potrebno izmijeniti Statut u dlancima 6.,23. i24.
U dlanku 6. - stavak 4. se briSe, a u stavku 5. rijed ,,Stambilj" zamjenjuje se rijedju ,,LiE".
U dlancima 23. i 24. bri5u se rqe(i ,,zamjenik predsjednika".
Izmjene Statuta su jednoglasno usvojene.

Ravnatelj je upoznao nazodne daDAZG ima potrebu za nabavkom novog sluZbenog vozlla.
Izvijestio je da je postoje6e staro preko 13 godina te da je u zadnjih dva mjeseca stalno u



kvaru. Vozilo bi se nabavilo iz vlastitih sredstava te nabava ne6e optere6ivati drLavnr
proradun. Procijenjena vrijednost nabave 6e biti do 130.000,00 kn.
ilanovi su jednoglasno dali suglasnost zanabavunovog vozila.

Ravnatelj Darko Rubdid je predloZio da termin sljedede sjednice Upravnog vijeda bude

sredinom studenog, a po potrebi ranije. Prijedlog je jednoglasno prihvaden, a todan datum
odrlavanja sjednice odredit ie predsjednik pri sazivanju.
Drugih pitanja i prijedloga nije bilo.

Dovr5eno u 11:10

Zapisnik vodila:

h"00, s- 
--Danijela Milovac


